
 

 

 

  

 

Naša škola sa zapojila do nového projektu "Veda m§ bud¼cnosŠ", Tento projekt pripravuje 

občianske združenie AISIS spoločne s firmou Bayer a je pod záštitou Ministerstva 

hospodárstva SR. Projekt nadväzuje na predošlú spoluprácu našej školy s touto firmou, je 

však na Slovensku úplne nový a ide v ňom o prepojenie stredných škôl s firmami.  

 Cieľom projektu je zvĨġiŠ atraktivitu pr²rodovednĨch a technickĨch odborov pre 

ģiakov z§kladnĨch a ġtudentov strednĨch ġk¹l a uk§zaŠ im, ģe kari®ra v tejto oblasti m§ 

bud¼cnosŠ. Projektu sa zúčastňujú firmy, ktoré zamestnávajú pracovníkov kvalifikovaných 

práve v prírodovedných a technických odboroch a školy, ktoré chcú svojim žiakom poskytnúť 

rozhľad a vyššiu konkurencieschopnosť na trhu prace. Do projektu sa na Slovensku zapojili 

4 školy. 

 

 

Základnou formou spolupráce je modul Zruļnosti v pr§ci. Ide o ročný program, ktorý 

formou presne štruktúrovaných návštev a workshopov zoznamuje žiakov s chodom 

spolupracujúcich firiem. V rámci tejto formy spolupráce počas školského roku prebehne: 

Otvorenie projektu 

 

Úvodné stretnutie vedenia firmy a vedenia školy, firemného a školského projektového 

koordinátora  a predstavenie projektu vybraným žiakom 
 

1. stretnutie: "Deň v živote firmy" 

2. stretnutie: "Životopisy a príprava na pohovor" 

3. stretnutie: "Pohovory na nečisto" 

4. stretnutie: "Veda v praxi" 

5. stretnutie: "Záverečné zhodnotenie"  
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Otvorenie projektu a jeho predstavenie na p¹de ġkoly 

Mgr. Radim Zabadal, projektový manažér občianskeho združenia  AISIS, dŔa 26. febru§ra 

2013 osobne predstavil projekt pani riaditeľke PhDr. Oľge Bachratej a v spolupráci 

s koordinátorkou projektu PharmDr. M. Ondrejovou prezentoval študentom 3. ročníka 

študijného odboru farmaceutický laborant ciele a zámery projektu. 

 

Otv§racie stretnutie so ģiakmi 3. roļn²ka odboru farmaceutickĨ laborant 

 

Projekt. manaģ®r AISIS, Mgr. Radim Zabadal a odborné vyučujúce PharmDr. M. Lejová, PharmDr. 

M.Ondrejová a RNDr. E. Dlháňová, MPH 



 

Dňa 12. marca 2013 študenti navštívili firmu Bayer. Návšteva bola spojená s prezentáciou 

činnosti firmy a diskusiou o možnostiach uplatnenia sa študentov v odbore. DeŔ v ģivote 

firmy sa niesol v predstavení zamestnancov spoločnosti, prezentácii vývoja a distribúcie 

liekov (MUDr. RNDr. Ľudovít Paulis, PhD) a jeho súčasťou bolo aj nazretie do 

reprezentačných priestorov firmy. 

 

 
 

 

 

Súčasťou stretnutia bolo aj vypĺňanie dotazníka. Jeho výsledkovú verziu si pozrite tu. 

 

Študenti mali možnosť vypočuť si a prezrieť odborné 

prezentácie na tému vývoja liekov a využitia rádiofarmák. 

http://www.szsbaza.sk/Dotaznik_Bayer_2013_03_12_SS_zdravotnicka.docx


 
 

Dňa 29. apr²la 2013 sa konalo ďalšie stretnutie v rámci projektu „Veda má budúcnosť“. 

Tentoraz sa konalo na našej škole a prišli opäť Radim Zabadal, projektový manažér firmy 

AISIS a priviezol so sebou kolegyňu z firmy Assessment systems, Barboru Ļern²kov¼ .  

 
 

Obaja študentom veľmi zábavnou formou 

povedali, aj názorne ukázali, ako m§ 

prebiehaŠ prij²macie konanie do pr§ce, 

čoho sa majú vyvarovať alebo naopak, na 

čo nesmú zabudnúť pri uchádzaní sa 

o zamestnanie. Formou anonymného 

dotazníka mali potom vyhodnotiť krátke 

scénky, ktoré im zahrali obidvaja 

odborníci.  

 

Opäť to bolo poučné a študentov už čaká 

len záverečné kolo vo firme Bayer, kde sa 

budú snažiť vyhrať s vlastným návrhom 

projektu na podporu vedyJ 

  



 

24. júna. 2013 prebehla v bratislavskom sídle spoločnosti Bayer s.r.o. z§vereļn§ konferencia 

prv®ho roļn²ka projektu Veda m§ bud¼cnosŠ, ktorej sa zúčastnili zástupcovia zo 

4 zapojených škôl, vybraní zamestnanci spoločnosti Bayer, zástupcovia Ministerstva 

hospodárstva SR a zástupcovia médií v osobe šéfredaktora časopisu Učiteľské noviny, 

Dušana Mikolaja.  

 

 

 

 

 

 

Na konferencii naši študenti pre-

zentovali osobitosti našej školy, 

priebeh projektu na škole a hodno-

tenie svojej účasti v projekte.  

 

V prezentácii ocenili predovġetkĨm pr²leģitosŠ byŠ v projekte zapojen², a to najmä kvôli 

možnosti stretn¼Š sa s ŎuŅmi z firemn®ho prostredia, oboznámiť sa s kari®rnou 

problematikou a spoznať, ļo vġetko Ăobn§ġañ trh pr§ce.  

 

Aj keď sme ako škola nezískali 

ocenenie za najlepší projekt, komisia, 

tvorená prítomnými odborníkmi, 

vybrala projekt bioreaktora mladých 

chemikov zo SOŠ chemickej, všetkým 

zúčastneným sa dostalo uznania za 

vysokú úroveň prezentácii a tiež 

prejavenú snahu a úsilie, ktoré sme 

počas projektu vynaložili a tým 

prispeli k úspešnému priebehu 

projektu. 

 

http://www.bayer.sk/

